
 

Amendement 
 

 

Toelichting 

Daarnaast vinden wij de investering in het Dorian Fonds van in totaal € 80.000 te hoog. Dat is een forse 

investering die slechts een enkele talentvolle sporter ten goede komt. 

We willen investeren in sport, maar dan wel breder. Met veel meer mensen die er baat bij hebben. 

Een sportinvesteringsfonds moet precies dàt zijn: stimulering van sport en bewegen. Dat gaat dan niet over 

een gebouw, maar over andere zaken zoals: 

 Het stimuleren en faciliteren van sportverenigingen om vitaal te blijven, om samen te werken en 

hun sportaanbod af te stemmen op de ontwikkelingen in de samenleving. 

 Het samen met scholen zorgen voor kwalitatief goed bewegingsonderwijs, zowel op school, na 

school als bij sportverenigingen. 

 Aandacht voor de inrichting van de openbare ruimte, zodanig dat het uitnodigt tot bewegen. 

 En natuurlijk: het bieden van kansen om kinderen hun sportieve talenten te laten ontdekken en 

(verder) te ontwikkelen. 

 

Wij begrijpen dat het voor sommige verenigingen moeilijk is om in het (groot) onderhoud van hun 

accommodatie te voorzien en vinden dan ook wel dat het college moet gaan onderzoeken hoe en onder 

welke voorwaarden we als gemeente verenigingen kunnen ondersteunen.  

Dat willen we echter buiten dit sportinvesteringsfonds houden. 

 

Besluit 

Beslispunten 1, 4 en 5 als volgt te wijzigen: 

 

1. Per 1 januari 2017 een sportinvesteringsfonds op te richten, met als doelstelling: stimuleren van 

sport, beweging en talent. 

4. Hiervan een bedrag van minimaal € 45.000,-- ten gunste te brengen van het nieuw in te stellen 

gemeentelijk sportinvesteringsfonds; 

5. Een restant deel voor de periode 2017 - 2020 jaarlijks als een subsidie beschikbaar te stellen aan 

de Dorian Foundation waarbij de bijdrage van de gemeente Texel net zoveel bedraagt als het 

gemiddelde van de bijdrage van de overige partijen in deze periode met een maximum van € 

5.000,--; 

 

En roept het college op: 

Een voorstel te ontwikkelen over de wijze waarop de gemeente verenigingen kan helpen hun 

accommodaties in stand te houden (niet alleen of per se in geld, maar ook via bijvoorbeeld het bieden van 

expertise en begeleiding van besturen van sportverenigingen bij het begroten en plannen). 

 

  

Investeren in Sport, niet in Stenen 
Wij zijn groot voorstander van een sportinvesteringsfonds, maar niet geheel op de 

wijze zoals wordt voorgesteld door het college. Het fonds benutten voor 

vernieuwende sportactiviteiten, waarmee Texel op de kaart wordt gezet als 

sporteiland, heeft onze steun. De gelden tevens inzetten voor onderhoud van 

sportaccommodaties, geld voor ‘stenen’ dus, willen wij echter niet. 

Raad 21-09-2016  

6 Samen beleven en bewegen  

Portefeuillehouder H. Huisman  
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